



## Dagordning möte RHK Styrelse 2022-05-30

1. Presentation av oss för varandra
2. Belastningsregister
3. Halltider
4. Diggiloo
5. Nycklar
6. Säsongsschema
7. Utbildningsansvarig
8. Kioskansvarig
9. Domaransvarig
10. Inköpsansvarig
11. Nätverksansvarig
12. LOK-ansvarig
13. Facebook
14. Laget.se
15. Övriga frågor

## Protokoll.

Närvarande: Christian, Lena, Erik, Andreas, Alexander

### 1. Presentation av oss för varandra

### 2. Belastningsregister

Från förbundet finns det krav på att alla som arbetar med barn, inklusive klubbstyrelsen, ska kunna uppvisa ett utdrag från polisens belastningsregister där man kan styrka att man inte har blivit dömd för något brott som relaterar till barn. Lena tar detta med samtliga ledare vid säsongstart. Varje enskild i styrelsen gör sin egen beställning på polisen.se redan nu så snart som möjligt, och uppvisar vid nästkommande styrelsemöte. Oklart i dagsläget hur lång handläggningstid det är hos polisen.

### 3. Halltider

Möte den 7/6 kl 18. Andreas och Christian. Andreas har satt ihop ett förslag. Ev. ha en tid för pojkar 17.00 – 18.30. Clara och John Hagström var förslag på att kanske kan hålla i detta. Efter halltids-mötet får vi höra oss för med Clara och John, för att se intresset. Annars ser vi att F09/10 kan ha sin torsdagsträning tidigare.

Ytterligare förslag är att hålla prova-på tider på någon helg. De som vill köra prova-på får också vara de som för arrangera det med ledare, men vi kan bistå med tider.

### 4. Diggiloo 7/8

Tider på plats är 10-14 och efter konserten. Parkett och arenaområde. 14st före och 14st efter. Andreas har fått in namn på samtliga 2x14 deltagare och har skapat en mail-lista. Andreas får info från arrangören. 100kr/h/person är det klubbkassan får från arrangören.

## 5. Nycklar

Christian försöker ta in nycklar från Damlaget, och tar reda på hur man kvitterar ut från Stinsen. Erik är också intresserad av ett sett nycklar.

## 6. Säsongsschema

Helen Hernell hade anmält två lag (PF11/12/13) inför nästa säsong har valt att bara ha ett lag i seriespel till hösten. Patrik har fyra lag anmälda men ska bara ha två lag i seriespel för nästa säsong. Christian skickar till dem att göra denna justering omgående. Mitt12 är ett frågetecken för Patriks lag.

## 7. Utbildningsansvarig – nytillsatt Alexander

T1U (Tidigare Bas) 4/9 arrangeras av NHK. 500kr + webbmateriel 250kr.

Alexander skickar ut till lagledarna som får inventera läget i respektive lag om T1U-utbildningen.

Sekretariatutbildning för Helens lag. Helens lag behöver få in dessa inför säsong. Patriks lag har tillräckligt med utbildade föräldrar för nästa säsong. Om Damlaget ska spela seriespel nästa säsong behöver även de tillsätta personer för sekretariatet.

Micke får ta med frågan till nätverket när nästa utbildningsdag är.

## 8. Kioskansvarig

Maria har skött detta med bravur hittills från styrelsen men har även skött allt gällande inköp och skötsel av kiosken. Vi hoppas att Maria kan ha ansvaret som kioskansvarig även nästa år. Det innebär att stötta inköpsansvarig för kiosken vid frågor. Inköpsansvarig för kiosken detta år ligga på PF11/12/13. Christian meddelar PF11/12/13 att de under sommaren behöver tillsätta inköpsansvarig för kiosken.

## 9. Domaransvarig – nytillsatt Erik Rothman

Clara och John Hagström är aspiranter att fortsätta vara domare. Ebba (Lenas dotter i F09/10) är sugen. Alice har dömt tidigare och vi vill försöka behålla henne. Alma har dömt ett par gånger och vi hoppas att hon kan fortsätta (Christian ska stöta på).

Micke ska ta med Erik till nätverket vid tillfälle för en diskussion om en "Dommarpott" för Norrköping/Söderköping. Gällande Damlaget får vi undersöka vem som tillsätter deras domare.

#### 10. Inköpsansvarig – Ev. Maria Malmsjö.

Vi undrar om Maria skulle kunna tänka sig ta sig ann detta uppdrag. Det betyder att vara kontakt med Stadium och kommunicera till respektive lag. En inventering av material inför varje säsong (höst respektive vår). Två tillfällen om året är ett förslag då lagen får meddela vad de behöver.

Gällande Sponsorer kvarstår olöst. Lena prata om att Sparbanken kan vara intresserad. Lena kunde kika med Slättö om de kan vara med och sponsra klubben generellt.

Om damlaget fortsätter så behöver de nya ställ.

#### 11. Nätverksansvarig - Micke tills vidare.

#### 12. LOK-ansvarig – Lena fortsätter.

#### 13. Facebook – Christian administrerar. Behöver få

administrationsrättigheter av Micke. Uppdaterar den så att den blir som "vår hemsida" då den som finns på Idrottonline kommer att avslutas under året. Detta gör då att RHK blir lättare sökbart via Google eller motsvarande.

#### 14. Laget.se – Christian Administrerar.

Christian påbörjar upprensning och uppdatering av Laget.se. Varje lagledare ska få i uppgift att uppdatera sina medlemmar under början av hösten så att vi har ett korrekt medlemsregister.

#### 15. Övriga frågor

- Supertext. Micke fixar så alla vi i styrelsen finns med i denna tråd.
- Avgifter: ¼, ½ och hel. Ingen återbetalning. Tre prova-på träningar.  
1 Jan = halv. 1 Mar = 1/4
- Damlaget: Ska/vill de spela seriespel? "Måste" ni ha en tränare? (spelande tränare). Tillsätta sekretariatet på egen hand, vilket kräver

utbildade personer. Erika får föra frågan vidare. Christian undersöker vad det kostar att dra sig ur.

- Nästa möte. 28/6 kl 19.00.